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7. prosince. Vánoční pořad Folkového klubu v chomutovském zooparku byl bez cestovatele,
zato s něčím, co k Vánocům patří. A protože do nich chybí jen kousek, nemohli jsme jinak než
zařadit trochu vánočního programu.

Jako host v rámci sdružení Folkotoč  přijela do Chomutova Kvinta z Litvínova. Překvapivě si
přivezla posilu. Nového klávesáka. ten dřív hrál s kapelou Pět oříšků pro Popelku. Ale věci se
mění, a tak teď brázdí hudební partitury písní od Kvinty. Je to moc dobrý muzikant. Kvinta hrála
pohodově, Ampér se rozmluvil a rozbásnil, lidi se smáli, muzikanti se smáli a vůbec - byla
pohoda.

Po Kvintě přišly do kinosálu zooparku Vánoce. Lili jsme olovo, řezali do jablíček, rozdávali
dárečky. Měli jsme dokonce malý vánoční stromeček. I když z papíru. Ale to nevadilo.

Po vánoční mezihře už zahráli Lidee noire. Jejich sestava se zúžila na tři muzikanty, ale slovy
jiného muzikanta - Petra Merxbauera ze Strašlivé podívané to "Marin Šíl a jeho ženy" zvládají
víc než dobře.

Pak jsme už zabalili jsme hrnečky od čajů (podávali jsme totiž dva druhy výborného čaje - inu
zima je zima, řekl by Buml František) a rozešli se domů. Na obloze svítily hvězdičky a noc byla
příjemně mrazivá....
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